
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede razpadajočih stavb po vaseh (vprašal tudi Matjaž Bajec) 
 
Izvajanje 6. člena Zakona o graditvi objektov oziroma odlok o obveznem vzdrževanju objektov – razpadajoče 
stavbe po vaseh 
Občina Ajdovščina je dne 20.9.2011 dobila Priporočila MOP za izvajanje 6. člena ZGO-1 v zvezi s predpisanimi ukrepi 
za obvezno vzdrževanje objekta: 
1. 6. člen Zakona o graditvi objektov (v nadaljevanju: ZGO-1) omogoča  nekaj določb v zvezi z vzdrževalnimi deli na 
objektih, ki jih lahko namesto lastnika izvede občina. V zakonu je določeno, da občina zaradi zavarovanja javne koristi 
lahko zaveže lastnika, da izvede nujno potrebna vzdrževalna dela, če so na objektu takšne pomanjkljivosti, da zaradi 
izrabljenosti, zastarelosti, vremenskih vplivov ali učinkovanja tretjih zelo slabo vpliva na zunanjo podobo naselja in 
krajine, in so posledica opustitve redne in pravilne uporabe ter vzdrževanja nepremičnine, ne gre pa za nevarno 
gradnjo po tem zakonu. Zakon torej vzdrževanje po 3. odstavku 6. člena izrecno razmejuje od nevarne gradnje.   
Vzdrževanje je po ZGO-1 izvedba del, s katerimi se ohranja objekt v dobrem stanju in omogoča njegova uporaba, 
obsega pa redna vzdrževalna dela, investicijska vzdrževalna dela in vzdrževalna dela v javno korist. Z izjemo 
vzdrževalnih del v javno korist, se med vzdrževalna dela ne morejo šteti dela, s katerimi bi se posegalo v konstrukcijo 
objekta ali s katerimi bi se spremenila zmogljivost, velikost, namembnost in zunanji videz objekta. 
Nevarna gradnja po ZGO-1 pa pomeni, da gradnja, ki se izvaja ali že zgrajeni objekt ogroža premoženje, zdravje in 
življenje ljudi, promet, sosednje objekte oziroma njegovo okolico. 

Občina sprejme odlok, v katerem določi območja oziroma objekte, na katerih je treba izvesti vzdrževalna dela, katera 
vzdrževalna dela je treba izvesti oziroma merila za njihovo določitev ter predvidi oceno njihovih stroškov. V odloku 
lahko občina predvidi tudi višino sredstev, ki jih bo prispevala za pokritje dela stroškov v zvezi s predvidenimi 
vzdrževalnimi deli. Na podlago navedenega odloka pristojni občinski organ po uradni dolžnosti izda odločbo, s katero 
lastnika objekta zaveže, da v določenem roku izvede vzdrževalna dela, opredeljena v odloku. Če je objekt zavarovan v 
skladu s predpisi, ki urejajo varstvo kulturne dediščine, je treba dela izvajati v sodelovanju z organom, pristojnim za 
varstvo kulturne dediščine. 
Če zavezanec v roku, določenim z odločbo, ne izvede predpisanih vzdrževalnih del, se opravi izvršba za nedenarno 
obveznost po drugih osebah v skladu s predpisom o splošnem upravnem postopku. Če občina za izvršbo iz prejšnjega 
odstavka sama založi sredstva za izvedbo vzdrževalnih del, pridobi na objektu, na katerem so se izvedla vzdrževalna 
dela, zakonito hipoteko v višini stroškov izvedbe vzdrževalnih del. 
Če se pri izvedbi del, odrejenih z odločbo občine, na podlagi neodvisnih strokovnih ocen ugotovi, da ugotovljenih 
pomanjkljivosti na objektu ni možno odpraviti samo z vzdrževalnimi deli, lahko občina izda novo določbo, v kateri 
odredi rekonstrukcijo objekta, če pa se ugotovi, da je objekt v takšnem stanju, da pomanjkljivosti ni mogoče odpraviti 
niti z rekonstrukcijo objekta, lahko občina odredi odstranitev objekta. 
2. Po uveljavitvi 6. člena ZGO-1 so se pojavili določeni pomisleki glede ustavnopravne skladnosti tega člena, zato je 
Ustavno sodišče RS podalo mnenje, da določeni pravni vidiki tega instrumenta utegnejo biti ustavnopravno vprašljivi. 
Zato je ministrstvo občinam pri pripravi odloka predlagalo, naj upoštevajo zahteve po jasnosti in določenosti 
predpisane zunanje podobe in standardov vzdrževanja naselja, zahteve po spoštovanju načela sorazmernosti 
(sofinanciranje vzdrževanja), zagotavljanja nadomestila ali odškodnine, problematiko posega v nedotakljivost 
stanovanja ter konkretna opozorila pri pripravi občinskih odlokov. Vsekakor pa ministrstvo priporoča občinam naj  se 
še pred uporabo določb ZGO-1 poslužijo ukrepov spodbujanja in dogovarjanja z lastniki nevzdrževanih objektov. Sem 
sodijo različne oblike sofinanciranja del, ki so potrebna za vzpostavitev ustreznega stanja objektov, spodbude oziroma 
olajšave ali poboti v zvezi s plačevanjem dajatev občini in druge oblike dogovarjanja z lastniki nevzdrževanih objektov. 
Pri tem je potrebno poudariti, da odlok ne more zajeti del, pri katerih je potrebna rekonstrukcija ali odstranitev objekta, 
za katera je potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje (statična sanacija, odstranitev ruševin…). 
Občina Ajdovščina bo vse krajevne skupnosti pozvala, naj predlagajo seznam nevzdrževanih ali nevarnih objektov. Na 
podlagi seznama objektov bo preverila gradbeno tehnično in lastniško stanje objektov ter pripravila predlog ustreznih 
ukrepov. 
Občina Ajdovščina ima sprejet tudi Odlok o komunalni ureditvi in zunanjem videzu naselij v občini Ajdovščina (Uradno 
glasilo, št. 2/90), ki v 3. členu določa: 
 »Lastniki oziroma upravljavci zgradb morajo skrbeti, da se zgradbe zlasti pa deli zgradb, ki so vidni z ulic redno 
vzdržujejo in obnavljajo tako, da s svojim izgledom ne kvarijo zunanjega videza naselja, predvsem pa morajo: 
− popraviti, ometati in prepleskati (oziroma drugače obdelati) zgradbe, ki so neometane ali drugače zanemarjene, 
− popraviti in prepleskati zunanje dele vrat, oken, polken ter vrtne in dvoriščne ograje, 



− popraviti strehe, dimnike, namestiti oziroma popraviti strešne žlebove, odtočne cevi, peskolovce in priključke na 
kanalizacijo.« 

 
Pripravila:  Irena Raspor 
 
- Odgovor na vprašanje g. Tadeja Beočanina glede reševanja problematike krožišč 
Dne 3.4.2012 je potekal na Občini Ajdovščina sestanek med predstavniki DRSC-ja in predstavniki občinske uprave 
Občine Ajdovščina. Na sestanku je bilo dogovorjeno, da bo DRSC skupaj z Občino Ajdovščino izvedel v letih 2013 in 
2014 projekt prestavitve regionalne ceste med gozdno upravo in ajdovskim pokopališčem na traso ob nekdanji cestni 
bazi ter izgradnjo krožišča na Goriški cesti ob nekdanji cestni bazi. Pred izvedbo bo potrebno investicijo uvrstiti v 
proračune obeh investitorjev, odkupiti potrebna zemljišča ter pridobiti potrebna dovoljenja za gradnjo. Ocenjena 
vrednost po izdelanih idejnih projektih znaša ned 400.000 in 500.000 EUR.  
Prav tako trenutno poteka izdelava izvedbenega načrta za postavitev stalnega krožišča na Goriški cesti  ob policijski 
postaji. Izvedba stalnega krožišča je predvidena v letu 2012. Želja je, da bi se ovire obstoječega montažnega 
krožišča na Goriški cesti preselilo na križišče ob letališču. Glede na to, da je ta odsek v pristojnosti Direkcije RS za 
ceste in za ta projekt DRSC nima predvidenih sredstev, bo morala prestavitev vključno z izdelavo potrebne projektne 
dokumentacije financirati Občina Ajdovščina.  
Izdelan je tudi projekt ureditve križišča IV. Prekomorske ulice z Goriško cesto na mostu čez Hubelj, ki urejuje 
priključevanje vozil iz stranske ceste na glavno cesto. Sanacija tega odseka je predvidena v letošnjem letu.  
Tako bodo na najprometnejših cestah (Vipavski in Goriški) predvidoma do leta 2014 postavljena štiri krožišča, s 
katerimi se bo povečala pretočnost skozi mesto.  
   
Pripravila:  Jošt Černigoj, Alenka Čadež Kobol  
 
- Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča glede pobude, da se pripravi dokumentacijo za zaščito 
vodovarstvenih območij 
Na pobudo predvsem občine Ajdovščina in takratnega direktorja Uprave RS za varstvo narave g. Albina Krapeža so 
bile skupaj z ostalimi občinami (Nova Gorica, Idrija, Kanal, Logatec, Postojna in Vipava) v letu 2000 izdelane 
strokovne podlage za varovanje vodnih virov Trnovsko Banjške planote (Hidroinženiring doo, marec 2000, št. nal. 
40-133-00/98). Strokovne podlage so zaključene, naslednji korak bi bila priprava Odloka, kar pa je takratna 
zakonodaja dovoljevala le za območja posamezne občine in ne za celotno vodozbirno območje. Po spremembi 
zakonodaje (Zakon o vodah) je ta pristojnost prenesena na državo, ki pa je po določenih prioritetah začela z zaščito 
predvsem najbolj ogroženih območij. V l. 2004 je MOP sprejel podzakonski predpis, s katerim naj bi se zagotovilo 
enoten način določanja vodovarstvenih območij in režimov na teh območjih. Na tej podlagi je vlada do marca 2012 
sprejela le 8 uredb o vodovarstvenih območjih (od l. 2009 do 2012 le eno!) in številne spremembe le-teh in sicer 
predvsem za vzhodno Slovenijo (Dravsko polje, Ljubljansko polje in barje, Apaško polje, Šmartno ob Paki, Ptujsko 
polje.. in Rižana). Zaradi mnogih zapletov ob sprejemanju odlokov o zaščiti in omejitvah pri izvajanju del na takih 
površinah (kmetovanju, gradnji,..), ki so potrebne za zaščito območij, se je dinamika izvajanja zastavljenih nalog 
precej spremenila. Kljub stalnim prošnjam in pobudam, ki jih je izvajala predvsem predstavnica Občine N.Gorica, 
MOP-Arso še vedno ni pričel s postopki za zaščito vodozbirnega območja za naše območje.  Glede na to, da je to 
sedaj v pristojnosti države, je potreben ponovni skupni nastop vseh tangiranih občin pri določanju oz. izpeljavi 
programa, ki si ga je zastavil ARSO. Občina je pred spremembo zakonodaje (do l. 2000) sprejela dva odloka o 
zaščiti vodozbirnih območij (Odlok o varstvu virov pitne vode za zajetje Budanje, Dolga Poljana in Žapuže; 
Ur.gl.15/97, in Odlok o varstvu vodnega vira Pod Skukom; Ur.l.RS, št 58/2000). 
 
Pripravila: Marica Žen Brecelj udia 
 
- Odgovor na vprašanje g. Kazimirja Čebrona glede križišča pod Brjami 
Križišče pod Brjami pri hišni številki Brje 2 se bo letos uredilo tako, da bo varnejše za vožnjo. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
- Odgovor na vprašanje ga. Nadje Ušaj Pregeljc glede čiščenja umazanije po burji po občini in glede čiščenja 
struge Hublja – most Šturje - Ajdovščina 
Zavedamo se, da je velik problem nanos plastičnih vrečk in druge nesnage po vsaki burji. Nemogoče je, da bi občina 
vsakokrat organizirala in plačala čistilno akcijo zaradi neodgovornosti posameznikov in podjetij, ki ne poskrbijo za 
ustrezno skladiščenje svojega materiala in embalaže. Čiščenje se običajno izvaja ob čistilnih akcijah, ki pa so v 



glavnem enkrat letno, kar je absolutno premalo za urejen izgleda mesta in okolice. Ob vseslovenski čistilni akciji je bil 
celoten predel med obvoznico in avtocesto očiščen, akcijo je vodila Krajevna skupnost Ajdovščina ob pomoči 
mladinskega sveta, društva tabornikov, skavtov in drugih posameznikov. Na letošnjo akcijo se je za to območje 
odzvalo le podjetje Bia separations, ostala podjetja pa ne. Naj poudarimo, da smo tudi preko Komunalno 
stanovanjske družbe v prejšnjih letih organizirali čistilne akcije, na katere je bil zelo slab odziv podjetij iz območij, kjer 
se ustvarja največ odpadkov. S Krajevno skupnostjo Ajdovščina smo v dogovoru, da bomo ponovno organizirali 
čistilno akcijo območja pod obvoznico za 21.4., na katero bomo vnovič pozvali tudi vsa podjetja tistega območja.  
Sankcioniranje je predvideno v Odloku o komunalni ureditvi in zunanjem videzu naselij v občini Ajdovščina iz leta 
1990, ki pa je zastarel in neuporaben v teh določbah, zato ga je potrebno preoblikovati oziroma pripraviti nov odlok. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
- Odgovor na vprašanje g. Josipa Troha glede čiščenja zadrževalnika s plazu Slano blato 
Strokovne službe občine že od leta 2009 seznanjajo Ministrstvo za okolje in prostor, Sektor za odpravo posledic 
naravnih nesreč, ter resorne ministre o nujnosti vzdrževanja intervencijskih objektov na območju plazu Slano blato.  
V preteklih letih je bilo izvedeno čiščenje vodnjakov in površinska odvodnjavanja do avstrijske pregrade. Projektant je 
pripravil popis nujnih intervencijskih del: popravilo in vzdrževanje površinske odvodnje od avstrijske pregrade do 
Grajška, popravilo mostu pri spodnji pregradi in čiščenje struge Grajška do zaselka Kuši. Minister za kmetijstvo in 
okolje je ob nedavnem obisku Občine Ajdovščina zagotovil, da bo v rebalansu državnega proračuna priskrbel 
sredstva za nadaljnja nujna intervencijska dela. 
 
Pripravila:  Irena Raspor 
 
- Odgovor na vprašanje g. Dušana Mikuža glede števila sklenjenih podjemnih in avtorskih pogodb ter v 
kakšni višini 
V letu 2011 so bile sklenjene in obračunane štiri avtorske pogodbe v skupni višini 2.864,50 eur bruto in dve podjemni 
pogodbi v skupni višini 6.140,80 eur bruto. 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
- Odgovor na vprašanje g. Antona Kreševca glede zagotovitve parkirnih mest za občane pri lekarni 
Za območje štirih parkirišč na območju kratkotrajnega parkiranja (modre cone) nasproti lekarne, je parkiranje 
časovno omejeno na 45 minut. Strinjamo se, da je ta čas predolg in ga bomo v prihodnje omejili na 30 minut, kar je 
dovolj za običajen opravek v bližnjih poslovnih prostorih. Poleg tega se bo izvajal poostren nadzor mirujočega 
prometa s strani občinskega redarja na območju mestnega središča, kjer se pogosto dogajajo kršitve cestno 
prometnih predpisov. Parkirišč nasproti letnega vrta trenutno še ne bi spreminjali v območje kratkotrajnega parkiranja 
zaradi bližnjih stanovalcev in zaposlenih Centra za socialno delo Ajdovščina, ki tam parkirajo svoja vozila.    
 
Pripravil:  Jošt Černigoj 
 
- Odgovor na pobudo g. Mitja Tripkovića glede ekskurzije OS v Gradiščansko, glede uvedba katastra območij 
za vrtove v občini in na vprašanje vpogleda v pogodbo sklenjeno med Adriaplinom in vrtcem ter v celotno 
korespondenco med občino in Hranilnico Vipava 
 
Glede pobude za ekskurzije OS v Gradiščansko  
Predlog za organizacijo ekskurzije je bil akceptiran. Pobudnik bo skupaj z upravo Občine Ajdovščina pripravil 
program le te. Ekskurzija bo organizirana v primeru dovolj velikega zanimanja svetnikov. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
Uvedba katastra območij za vrtove v občini 
Občinska uprava je že l. 1998 pripravljala strokovne podlage za območje mesta Ajdovščina, kjer je bilo med drugim 
obravnavano tudi območje za urejanje vrtičkarstva (Seminar prof.J.Koželj, 1997 – Arhitekturni zvezek 2, Ajdovščina 
2000). V takratnem predlogu je bila lokacija mestnih vrtov predlagana na južni strani obvoznice, ob Hublju (vzhodno 
od Agipa). Ta ideja je bila kasneje vključena tudi v strokovne podlage za širitev območja mesta (Studio 3, maj 2000), 
kjer je bila predlagana večja lokacija območja vrtov in sicer med potokom Prelogom in HC, vzhodno od Hublja. V 
predlogu so bile prikazane sheme parcel in lokacije (skupnih) objektov za potrebe vrtičkarstva. 



Tudi v zadnjem predlogu OPNja so ponovno predlagane parcele za ureditev vrtičkov na jugu mesta, ob reki Hubelj, 
med HC in čistilno napravo, kjer je sicer 1. območje kmetijskih zemljišč. Ta lokacija je bila predlagana tudi kot 
nadomestna lokacija obstoječim vrtovom znotraj mesta, ki so na takih javnih površinah, kjer je (bila) predvidena 
gradnja (območje ob tovarniških blokih, Ob Hublju, Ribnik,…). Predlagana lokacija je na parceli, ki je v lasti RS in 
zajema cca 45.000m2. Za morebitne dodatne lokacije je občinska uprava posredovala vprašanje tudi župnikom, da 
znotraj svojih parcel preverijo možnost umestitve dejavnosti vrtičkarstva. Poleg tega bi morali tudi na površinah, ki so 
v lasti občine in kjer je vrtičkarstvo že dokaj aktivno, vzpostaviti določen red tako glede evidence uporabnikov, kot 
komunalne opreme (vrtni vodni priključki) in lokacije skupnih pomožnih objektov za vrtno opremo. 
 
Pripravila: Marica Žen Brecelj udia 
 
Vpogled v pogodbo sklenjeno med Adriaplinom in vrtcem ter v celotno korespondenco med občino in 
Hranilnico Vipava 
Vpogled v pogodbo med Adriaplinom in vrtcem je bil izveden. 
 
- Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelja glede namakanja ter združevanja vodnih virov z Občino Vipava 
V zadnjem sušnem obdobju so se največji problemi s pomanjkanjem vode pojavili na območju Podkraja, kjer javno 
vodovodno omrežje ni zgrajeno. V javnem vodovodu po podatkih upravljavca ni bilo težav s pomanjkanjem vode. 
O povezavi vodovodnih sistemov z sosednjo občino pa smo že razmišljali in sicer predvsem zaradi nevarnosti 
pomanjkanje vode ob izrednih dogodkih (naravne nesreče, nenadna onesnaženja). 
Na osnovi rešitev, ki jih bo pripravil upravljavec, se bomo začeli voditi pogovore s sosedno občino. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
-- Odgovor na vprašanje g. Davida Pizzonija glede predvidene razsvetljave v OC Gmajna in asfaltacije odseka 
Ajdovščina-Dolenje 
 
Razsvetljava v OC Gmajna 
Pripravljen je popis del s predračunom za izvedbo postavitve nove JR tekom celotne ulice v OC Gmajna po desni  
strani in sicer od križišča nasproti B Centra Bajc do križišča za Radio Nova. Predvidenih je 7 drogov s svetilkami JR  
z vsemi potrebnimi deli. Predračunska vrednost znaša preko 20.000,00 €, v proračunu imamo planiranih 10.000,00 
€, zato se bo potrebno glede obsega del še odločiti preden objavimo zbiranje ponudb za izbor izvajalca del. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Asfaltacija odseka Ajdovščina-Dolenje 
V pripravi je popis za obnovo tega odseka, tako da bomo kmalu šli v javni razpis za izbiro izvajalca del. Predvidena je 
obnova celotnega odseka ceste Ajdovščina – Dolenje in sicer od križišča za Ustje do mostu čez reko Vipavo v dolžini 
preko 1 km. V sklopu obnove je predvidena širitev cestišča in komplet asfaltacija z ureditvijo bankin, investicija po 
prvih izračunih znaša preko 100.000,00 EUR, kot je zagotovljenih sredstev v proračunu.  
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
- Odgovor na pobudo g. Igorja Furlana da pritisnimo na zavarovalnice, da namenijo nekaj sredstev za 
opremo gasilskih društev 
Občina Ajdovščina načrtuje, da bo za sklenitev zavarovanj za vse rizike in vse premoženje, vključno tudi s 
premoženjem javnih zavodov poizkusila pripraviti in izpeljati skupne javne razpise oziroma javna naročila. Izhajajoče 
iz tega pričakujemo, da bomo od zavarovalnic iztržili boljše zavarovalne pogoje.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na pobudo g. Petra Kodriča glede toplovoda 
Občina Ajdovščina je idejo ogrevanja javnih objektov na bio maso prvič temeljito preučila ob snovanju investicije 
dozidave OŠ Otlica. Podjetje EKO LES ENERGETIKA je pripravilo DIP ''LB kotlovnica OŠ Otlica'' v katerem se je 
pokazalo, da bi bila investicija upravičena ob pogoju, da bi zasebni investitor za projekt pridobil subvencijo EKO 
sklada. Da se  občina skupaj z šolo za projekt ni odločila, sta prispevala dva dejavnika in sicer: 



• kljub drugačnemu mnenju v javnosti se je pokazalo, da ob določitvi (leta 2008) ni bilo jasno, kje bi se 
zagotavljale potrebne količine bio mase (takrat so imele vse žage v okolici že zanesljive stalne odjemalce). 

• prostorske omejitve – za izgradnjo kotlarne in zalogovnika bi bil potreben dodaten odkup zemljišč. Ob 
izgradnji šole in telovadnice se je pokazalo, da je bila na predvidenem mestu izgradnje globoka vrtača, kar 
bi gradnjo izredno podražilo. 

 V zvezi z idejo izgradnje skupne toplarne za novo šolo ter preostale javne objekte zato predlagamo, da se pripravi 
podobna študija, ki bo pokazala ekonomsko upravičenost investicije ter  možne finančne vire. Obstoječi toplovod 
med šolo ter stavbo občino pa v preteklosti že puščal, tako da je njegova uporabnost ob novi investiciji vprašljiva. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
- Odgovor na pobudo g. Tadeja Beočanina glede odloka o ravnanju z odpadki in glede kazni za parkiranje  
 
Pobuda glede Odloka o ravnanju z odpadki 
Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki  (Uradni list 79/03) ureja področje ravnanja s komunalnimi odpadki in 
določa kazni v primeru neupoštevanja določil odloka. Glede na spremembo zakonodaje na tem področju bo potrebno 
pripraviti nov odlok, ki ga bomo sprejemali po izdelani strategiji ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Ajdovščina, 
ki jo pripravljalo v Komunalno stanovanjski družbi ter bo obravnavana predvidoma na seji občinskega sveta v 
mesecu maju ali juniju. Problematiko nesnage, ki se ob vsaki večji burji nalaga na veje in ograje, ter sankcioniranja 
povzročiteljev, bo potrebno urediti v Odloku o zunanjem videzu naselij (del odgovora je podan pri svetniškem 
vprašanju ga. Neve Božič Lozar). Pristojnost sankcioniranja kršiteljev ima po Zakonu o varstvu okolja tudi inšpektorat 
za okolje in prostor, vendar je na takih mestih težko odkriti  povzročitelja, zato običajno inšpektor odredi lastniku 
zemljišča odstranitev nesnage, kar pa v primeru zemljišč med obvoznico in avtocesto, ki je izpostavljeno burji  in 
očem občanom, v večini primerov ni istovetno.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Kazni za parkiranje 
Višina globe za napačno parkiranje je predpisana v Zakonu o pravilih cestnega prometa. Občinska redarska služba 
izvaja občasne kontrole mirujočega prometa ter kršitelje kaznuje. Glede kaznovanja je potrebno poudariti, da cilj dela 
občinske redarske službe ni pobiranje kazni, ampak vzdrževanje reda nad mirujočim prometom. Občinski redar 
mirujoči promet nadzoruje občasno v intervalih, saj istočasno ne more biti prisoten na več lokacijah. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na pobudo ga. Neve Božič Lozar glede ureditve parkirišča za Glasbeno šolo 
Na pobudo svetnice je bil v lanskem letu izveden ogled lokacije za parkirišča. Ugotovljeno je bilo, da bi bilo potrebno 
porušiti objekte nekdanjih garaž, katerih lastnik ni samo Občina Ajdovščina ampak tudi privatna lastnica, in so še v 
uporabi stanovalcev bloka. Glede na to, da je glavni vhod v Glasbeno šolo iz Gregorčičeve ulice in da je ulica 
Lokarjev drevored enosmerna, je to parkirišče skoraj neuporabno za potrebe Glasbene šole, zato se v lanskem letu 
niso izvedle nadaljnje aktivnosti v zvezi z ureditvijo parkirišča.   
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
  
- Odgovor na pobudo M. Božiča glede deponije plazu Slano blato ter protiveternih zaščitnih pasov. 
Deponija plazu Slano blato predstavlja območje, ki je zaradi odložene plazine degradirano. Občina Ajdovščina si 
skupaj z AMZS-jem že več let prizadeva območje sanirati in sicer na način, da bi se na območju zgradil center varne 
vožnje. Sanacija območja, na način, da se območje usposobi za kmetijsko proizvodnjo, je z vidika učinkov ter 
primerjalno s prednostmi, ki bi jih v okolje prinašal Center varne vožnje, po naših ocenah, manj zanimiva. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
Ajdovščina, 6.4.2012 
         ŽUPAN 
           Marjan POLJŠAK, l. r.  


